
Bestyrelsesmøde Referat 
 Onsdag d. 26/3-25 kl. 17.00 

Rødkælkevej 198a 
Deltager: Tom, Jeanette, Christina, Dan, Torben, Nichlas, Jesper, 

Anders,  
Afbud: Allan 

 

 

1. Godkendelse af dagsorden. 
- Godkendt 

 
2. Godkendelse af referat fra sidste møde. 

- Godkendt 

 

3. Dagsorden. 

 
a. Driften. 

- Orientering om monteret flagstang. 
- Orientering om færdig sti bag rk. 10 

- Orientering om montage af robotplæneklipper. 
- Kloak ved Rø 370-414 stoppet og rottespærre er defekt, grundet bind 

og engangsklude i kloak. – Disse skal ikke i Wc men i skraldespand. 
- Gennemgang af cts møde, JC er frontmand for styregruppe  

- Orientering om dårlig belægning i afdelingen 
- Der er snakket om flisebredde rundt om nye trappenedgange – Denne 

tilhører projektet, og er en udgift som skal afholdes af dette. 
- Rep. af hegn ved kælkebakke skal ikke udføres, da kommende projekt 

er på vej. 

- Der var snak om ønsker til kommende PPV plan og de ”nye” regler fra 
landsbyggefonden 

- Alle bestyrelsesmail opsat og kontrolleret. 
b. Pilotprojekt. – Se liste 

- Hvorfor er Kirsebær Laurbær hækken ved svævebanen ikke klippet 
til.? Det lå som opgave i feb. Og igen i marts, men er stadigvæk 

ikke udført.! 
- Hvorfor skal der tømmes sandfangs brønde hver måned.? 

- Hvorfor klipper GB beboerhæk i April? 
- Hvorfor er der ikke indhentet tilbud på faldunderlag endnu.? 

Opgave har været ønsket siden 2024 
- Generelt er bestyrelsen uforstående overfor den tid som er til 

rådighed, og de opgaver som er udført. 
 

- Evalueringsmøde Q1 

    Afventer indkaldelse til evalueringsmøde. 

 

C. Økonomi. 
- Konti gennemgået. 

D. Støjmur – Tilbud 
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- Tilbud gennemgået og ønske om samarbejde orienteret til Gb 
E. Bestyrelsen. 

- Ingen punkter 

 

F. Henvendelse fra beboere. 

- Hotelbolig vendt i bestyrelsen 
- Henvendelse fra beboer, som undre sig over at skiltet ”hunde skal 

holdes i snor”, er væk. – Kan vi kigge ind i en løsning for 
genmontage af disse skilte. 

- Henvendelse fra beboer, vedr. skiltning på bagsti om at det både 
tilladt at cykle og gå på stien. Kombineret cykel/gå sti. 

-  
G. Arbejdsgruppe sommerfest. 

 
 

4. Eventuelt. 

 

 

Mødet afsluttet kl. 20.30 

 

 
 

 

 

 

 

 

 


